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Уважаеми г-н Чобанов,  

Във връзка с провежданото обществено обсъждане изпращам моето 
мнение. Разгледах качените до тук становища и смятам за ненужно да 
повтарям, казаното в тях. Всеки, в зависимост от положението си е 
пристрастен, и е за или против. И в положителните и  в отрицателните има 
не малко количество COPY/PASTE и писани под диктовка. Очевидно ще 
надделее групата, която по-добре успее се организира във FACEBOOK, 
което не означава, че ще представлява общественото мнение. Вие трябва 
да поемете отговорността да се намери баланса между отпускането на още 
места и възможностите на всяка градина, а не да се криете зад полите на 
майките. Невъзможността на Столична община да се справи с проблема е 
очевидна за всички и не е причина да си измивате ръцете, като се опитате 
да прехвърите тази отговорност на родителите. 

С уважение, 

Елена Стайкова 

 


